
 

NOVIOCACTUM  
Digitale nieuwsbrief van de afdeling Nijmegen van 

Succulenta 

Jaargang 3 nummer 10, oktober 2018 
 
  

De kokerboon: Aloe dichotoma               foto Andre van Zuijlen 



 
SAMENSTELLING BESTUUR VAN DE AFDELING NIJMEGEN 

 
 
Theo Heijnsdijk 0487 ï 542704 
voorzitter th.heijnsdijk@gmail.com 
  
 
Johanna Jongekrijg 0485 - 880300 
penningmeester jjongekrijg@ziggo.nl 
   
 
Riet Maessen 024 ï 3440425 
secretaris rietmaessen@xs4all.nl 
  
 
BIBLIOTHECARIS 
Lieda Dekker 0487 ï 561803 
 liedadekker@icloud.com 
 
REDACTIE NOVIOCACTUM 
Theo Heijnsdijk 0487 ï 542704 
 th.heijnsdijk@gmail.com 
 
Contributie: ú 15,- per jaar. 

gironummer NL12ABNA0805932216 tnv J. Jongekrijg en/of T. 

Heijnsdijk. 
 

Bijeenkomsten:  
Elke eerste dinsdag van de maand bij HELICON opleidingen, 
Marga Klompélaan 37, 6532 SB, Nijmegen. Aanvang 19.30 
precies. 

  



 

UITNODIGING 
 

Op dinsdag 2 oktober zal Ludwig een lezing houden over zijn 
recente reis naar Argentinië.  
 
Maar eerst willen we aandacht besteden aan de brief van het 
hoofdbestuur die op 10 september binnen gekomen is en die op 
de volgende bladzijden afgedrukt is. We verzoeken al onze leden 
om de brief aandachtig door te lezen. 
 
Het programma voor dinsdag 6 november is nog niet bekend  



 

 
28 september 2018 

 

Beste afdelingssecretarissen, 

Het bestuur van Succulenta vraagt u dringend om uw 

medewerking betreffende een aantal zaken die momenteel in de 

vereniging spelen. 

 

1. Ledenadministratie 

Tijdens de jaarvergadering van april dit jaar is bekendgemaakt dat 

onze ledenadministrateur, Henk Roozegaarde eind 2019 stopt. 

Tijdens die vergadering werd gevraagd na te denken over zijn 

opvolging. Tot op heden is daar geen reactie op gekomen. 

Daarom het verzoek aan jullie om binnen de afdeling te 

overleggen of er niet iemand is te vinden die de ledenadministratie 

wil en kan overnemen. Henk schrijft momenteel een uitgebreid 

protocol en zal een de nieuwe ledenadministrateur met alle plezier 

inwerken.  

Als we niemand kunnen vinden, zou de ledenadministratie in 

principe door de stichting MEO (Media en Ondersteuning) kunnen 

worden uitgevoerd. Dit betekent dan wel dat we hiervoor moeten 

gaan betalen. 

 

2. Webmaster 

Daniel Feenstra heeft op de jaarvergadering aangegeven dat hij 

vanwege tijdgebrek stopt als webmaster. We dachten tijdens die 

vergadering al een opvolger te hebben gevonden, maar deze 

persoon ziet er bij nader inzien vanaf. Ook hier de vraag aan de 

afdelingen of er binnen jullie afdeling iemand is die webmaster van 

Succulenta wil worden. We hebben wel iemand die op het 

technisch vlak deze webmaster wil ondersteunen.  



 
 

3. Het jubileum 

Op de oproep in Succulenta voor vrijwilligers voor de 

jubileumviering op 15 en 16 juni 2019 hebben drie mensen 

gereageerd die willen bijdragen in de bemanning van deze viering. 

Maar natuurlijk hebben we nog meer mensen nodig voor deze 

bemanning. Willen jullie dit s.v.p. nog eens onder de aandacht 

brengen van jullie leden op de komende bijeenkomsten. 

Zoals aangekondigd komt er ter gelegenheid van ons jubileum 

een Special van Succulenta over de historie van onze vereniging. 

Een van de onderdelen die we willen belichten is natuurlijk ook de 

geschiedenis van de afdelingen. En daarvoor is jullie hulp 

onmisbaar. Willen jullie s.v.p. kijken wat jullie in huis hebben over 

de historie van de afdeling. De secretaris zal jullie de komende tijd 

hiervoor individueel benaderen. Wat we heel graag zouden willen 

hebben als redactieteam van deze special is (veel) meer 

fotomateriaal. Dus kijk in jullie archieven en help ons een speciale 

Special te maken. 

 

4. Privacyregelgeving 

Door de recent ingevoerde nieuwe privacywetgeving is in het 

bestuur gesproken over hoe we in de toekomst de vereniging 

moeten organiseren.  

 

Straks mogen ledenadministraties niet meer op een (persoonlijke) 
computer staan. Nu staat de ledenadministratie van Succulenta (in 
Poldersoft) al een paar jaar in de Cloud, dus hier is geen 
probleem. Maar ook de afdelingsadministraties zullen uiteindelijk 
ergens centraal in de Cloud ondergebracht moeten worden. In 
principe kunnen deze met weinig moeite ook in Poldersoft worden 
opgenomen en kunnen we elke afdeling een eigen toegang geven 
tot hun eigen ledenadministratie. 
 
5. ANBI-status vereniging 
We hebben dit jaar een poging gedaan om een ANBI-instelling te 
worden (Algemeen Nut Beogende Instelling). Dat is mislukt omdat 



 
hiervoor onze statuten moeten worden aangepast en we, bij een 
eventuele opheffing van onze vereniging, een bestemming 
moeten hebben voor ons vermogen. We moeten dit zorgvuldig 
voorbereiden en zullen de benodigde aanpassingen op de 
jaarvergadering komend jaar ter goedkeuring voorleggen.  
Als wij een ANBI-status hebben krijgen we als vereniging een 

gratis abonnement op Office 365. Daarin kunnen we dan alles van 

de vereniging onderbrengen, dus zowel de afdelingsinformatie 

alsook alles betreffende de instellingen (bijv. archief). Hierbij 

kunnen we gebruik maken van programmaôs als OneDrive (voor 

opslag) en SharePoint (voor toegang). Ook kan alle communicatie 

worden geregeld via het Outlook account van het Office 365 

pakket van Succulenta. Hierbij horen dan ook de contacten tussen 

bestuur en afdelingen en vice versa.  

Een ander voordeel van de ANBI-status is dat er via Facebook 

gratis reclame gemaakt kan worden voor bijvoorbeeld onze 

evenementen. Denk hierbij aan beurzen en markten. 

 

Voorstel vergadering 

We stellen voor om op 10 november een landelijke vergadering 

met de afdelingen te organiseren om dit te bespreken, zodat we 

het e.e.a. verder uit kunnen werken. Hier zullen we dan de 

voorstellen voor de volgende zaken voorleggen: 

- Wijziging statuten, evt. huishoudelijk reglement 

- Aanvraag voor de ANBI-status 

- Het privacy beleid van Succulenta en de uitvoering 

daarvan 

- Onderbrengen van alle ledenadministratie in Poldersoft 

- Alle administratie van Succulenta in Office 365 in de cloud 

 

Het bestuur van Succulenta  

Reacties s.v.p. naar secretaris@succulenta.nl 

 
  



 

VERSLAG 
 
Lezing van Andre van Zuijlen op dinsdag 4 september over 
Namibië. Aanwezig 14 leden. 
 
In oktober 2017 bezocht Andre samen met Bertus Spee dit land. 
In 4 weken tijd legden ze een afstand van 7500 km af. Namibië 
heeft een oppervlakte van 825.000 km2 en er wonen 2,4 miljoen 
mensen. De zon schijnt er 300 dagen per jaar.  
 
Van de bezochte plekkken heb ik genoteerd: Fish River Canyon, 
Keetmanshoop, Karasbergen, Richtersveld, Namuskluft, het 
Sperrgebiet (diamantwinning), het grensgebied met Angola en het 
Etoshapark.  
Vele prachtige fotoôs komen voorbij. Ik noem Aloe dichotoma, A. 
A. garipensis, A. littoralis, A. asperifolia, Lithops mickbergensis, 
Conophytum pageae, Avonia albissima, diverse euphorbiaôs 
waaronder E. degreana, E. 
lignosa, E. virosa, E. 
namibiensis en E. spinea, 
Cotyledon paniculata en C. 
wallichii, Adenia pechuelii, 
Hoodia alstonii, Cyphostemma 
currori en vele, vele anderen. 
Uiteraard ook de baobab en 
Welwitschia mirabilis.  Ook 
landschappen en dieren zoals 
de oryx (spiesbok), springbok, 
bergzebra en termieten 
kwamen voorbij.  
Jammer dat we om 22.00 uur 
weg moeten zijn. Daardoor 
moest Andre het laatste deel 
afraffelen. Dat deed niet 
helemaal recht aan de mooie 
en kwalitatief zeer goede fotoôs. 
Het was een leerzame avond. 
 
Theo  

Aloe garipensis voor de Fish River 

Canyon 



 
  

Euphorbia avasmontana 

Cyphostemma currori 



 
 

  

Boabab: Adansonia digitata 

Welwitschia mirabilis 



 
 

 

 

  

Drinkende giraffe 

Oryx 


